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PROTOKÓŁ Nr XXVII/2020 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 30 marca 2020 roku. 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XXVII w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 14 radnych w obradach udział bierze  

12 radnych, co zgodnie z ustawą czyni radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych oraz  panią Burmistrz. 

W związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady 

(UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  

z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz.506 ze zm.) poinformował, iż obrady sesji są 

nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż w dniu 26 marca br. Burmistrz Stąporkowa 

wystąpił do Rady Miejskiej z wnioskiem o wycofanie z porządku obrad następujących uchwał, 

tj.: 

− projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków 

na lata 2020-2032, 

− projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2020 rok, 

− projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy na rzecz 

użytkowników wieczystych, 

− projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego w budynku 

Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu Wielkim, 

− projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy na rzecz 

użytkowników wieczystych. 

Wyjaśnił, iż przedmiotowy wniosek został umotywowany obecną sytuacją związaną  

z ogłoszeniem na obszarze Rzeczypospolitej Polskiej stanu epidemii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z powyższym poddał wniosek Burmistrza pod 

głosowanie w całości. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami "za" przyjęła wniosek 

Burmistrza Stąporkowa w sprawie wycofania z porządku obrad XXVII sesji wymienionych 

projektów uchwał. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W imieniu radnych Rady Miejskiej Przewodniczący podziękował za wycofanie projektów 

uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek obrad, który po naniesionych 

zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
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6. Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego  

w 2021 roku (dwa projekty). 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do odczytanego porządku obrad poddał projekt 

porządku obrad  sesji pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami "za" przyjęła porządek obrad 

XXVII sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że na wspólnym posiedzeniu komisji ustalono,  

iż pkt.4 tj. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami, pkt.5 tj. Informacja 

Burmistrza o działalności międzysesyjnej, pkt.8 tj. Sprawy różne oraz inne informacje 

związane z obradami sesji zostaną radnym przesłane drogą elektroniczną oraz opublikowane 

w Biuletynie Informacji Publicznej. Uzasadnił, że z uwagi na bezpieczeństwo radnych 

przedmiotowe informacje nie będą odczytywane. 

Ad.pkt.3.Przyjęcie protokołu z XXVI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekt protokołu z poprzedniej sesji został 

przesłany radnym drogą elektroniczną oraz wyłożony w biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół XXVI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 12 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Informacja o działaniach Przewodniczącego między sesjami stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Informacja o działaniach Burmistrza między sesjami stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.pkt.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2021 roku (dwa projekty). 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż  projekt uchwały pozytywnie zaopiniowany 

co do zgodności z prawem został omówiony na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Miejskiej 

a ponieważ radni są w jego posiadaniu nie zachodzi potrzeba odczytywania. Poinformował,  

iż radni otrzymali dwa projekty uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2021 r.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał §1 projektu uchwały w sprawie zgody  

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 roku, który brzmi następująco: "wyraża się 

zgodę na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 r." 

Głos w dyskusji zabrał Radny Edward Mazur. Zaapelował do radnych o poparcie projektu 

uchwały i wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie. Podkreślił, że sołtysi oraz rady 

sołeckie powinni być dysponentami środków i decydować o ich wydatkowaniu. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej. Poinformował, że należy powrócić do punktu 6 

porządku obrad sesji, tj. Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją, 

który został omyłkowo pominięty. 

Ad.pkt.6. Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 
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Radna Ewa Jankiewicz, Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej  

w Stąporkowie odczytała informację na temat prac związanych z komunalizacją, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag do odczytanej informacji. 

Ad.pkt.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2021 roku (dwa projekty). 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z radnych chce zabrać głos w dyskusji nad 

projektem uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 roku, 

którego §1 brzmi następująco: "wyraża się zgodę na wyodrębnienie funduszu sołeckiego  

w 2021 r." 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 5 głosów 

przeciw- 7 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

odrzuciła projekt uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego  

w 2021 roku, którego §1 brzmi następująco: "wyraża się zgodę na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2021 r." 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał §1 projektu uchwały w sprawie zgody  

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 roku, który brzmi następująco: " nie wyraża się 

zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 r." 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 8 głosów 

przeciw- 4 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

podjęła uchwałę Nr XXVII/158/2020 w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2021 roku, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w trosce o bezpieczeństwo radnych oraz pracowników tut. 

Urzędu poprosił radnych o przedstawianie wszelkich zapytań i uwag w formie pisemnej. 

Brak dalszej dyskusji w temacie. 

Ad.pkt.9. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

XXVII sesji Rady Miejskiej.  
 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                         Jacek Kołodziej 
 


